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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Önök szerint minden rendben az online oktatással?" 

Tisztelt Miniszter Úr! 

Örvendetes, hogy az aggasztó járványügyi adatok miatt a kormány elrendelte az online oktatást és 
az óvodák bezárását. Kicsit megnyugodtak a tanárok, nevelők.

Az már kevésbé megnyugtató, hogy megint csak a szervezetlenség látszik a döntés mögött. Nem 
gondolom, hogy csütörtökön döntötték el, pénteken bejelentették, szombaton meg módosították a 
hétfőre vonatkozó rendeletet. De ismét nem volt kellőképpen előkészítve, az látszik.

Pénteken még nem lehetett gyermekfelügyeletet szervezni a köznevelési intézményekben, 
szombaton ezt módosította a kormányrendelet és ki is hirdették. A szülőknek nem minden esetben 
sikerül ezért kellőképpen átgondolni, megszervezni a továbbiakat, ugyanis a jogszabály a szülők 
otthonmaradásának feltételeit nem biztosítja, nem részletezi.

Az iskoláknak sem volt egyszerű hétvégén megszervezni mindent, de persze ezt is megoldották.

Az ingyenes internet-hozzáférés biztosításának elintézése szolgáltatótól függően több napot illetve 
hetet is igénybe vesz, tehát nem használható rögtön. Nem változott ez ügyben, hogy ez a lehetőség 
csak a helyhez kötött, kiépített hálózatokra vonatkozik, tehát megint lesz olyan diák, aki mindehhez 
nem jut hozzá, és akkor az eszközhiányokról ne is beszéljünk. Bár Maruzsa Zoltán államtitkár úr 
megkérte az iskolákat, hogy biztosítsanak eszközöket a tanulóknak, kérdés, meg tudják-e tenni azt, 
ha ők sem kapnak plusz támogatást.

Lehetne még sorolni a kisebb-nagyobb problémákat, amelyek a mindennapi gyakorlatban 
jelentkeznek, de az elmondható, hogy a pedagógusok, szülők ismét jelesre vizsgáztak! 

Kérdéseim: 



1. A tanulói és pedagógusi jogviszony igazolása után rögtön működhetne az ingyenes 
internet szolgáltatás, már csak azért is, mert az OH minden adatot nyilvántart.

Milyen koncepció alapján egyeztetett a kormány a szolgáltatókkal, miért nem 
hozzáférhető a szolgáltatás egyszerűsített adminisztrációval? 

2. Az előző online oktatás óta hol lett kiépítve a vezetékes szolgáltatás? Van olyan 
kistelepülés, ahol még mindig nincsen megfelelően biztosítva az online oktatás feltétele?

3. Miért nem lehetett a 12 évesnél fiatalabb, különösen az SNI-s gyerekek szüleit érintve
automatikusan az otthonmaradás miatt 100%-os táppénz lehetőséget biztosítani? OH 
nyilvántartás van, minden adatot látnak! 

4. A munkáltatók (vállalkozások) csak 50%-os bértámogatást kaptak, ezért sajnos többen
(szülők) elvesztették az állásukat, viszont kiskorú tanköteles gyermekük van. Ők hova 
fordulhatnak segítségért? A dolgozó szülők otthonmaradását pedig előfordult, hogy 
szankcionálta a munkaadó, mert megteheti, nincs rá jogszabály. Ez ügyben mit terveznek
tenni? 

5. A középiskolások gyakorlatilag az idei tanévben online voltak, mely óriási 
különbségeket okoznak a gyermekeknél. Ezért már javasolták szakmai szervezetek, 
hogy az idei érettségi – megajánlható formában – a négy éves jegyek átlaga legyen, talán
reálisabb érték. Fontolóra veszi a kormány a kapcsolódó szakmai javaslatokat?

6. Ugyan nem Önök felügyelik a területet, de nyilván folynak egyeztetések ebben a 
kérdésben a minisztériumok között. A szakképzési gyakorlati oktatást is érinti most az 
online oktatás, amelyet március 5-én az intézményeknek küldött levelében kifejezetten 
kért is Pölöskeiné, tehát a szintvizsgákra vonatkozóan is most kellene egy biztos 
tervezés-szervezés, tudjanak az iskolák is készülni. Rájuk vonatkozóan milyen 
elképzelések vannak Miniszter Úr?

7. Ha a jelenlegi kormányzati tervek szerint a megszokott módon lesz érettségi, akkor az 
érettségiztető tanárokat, gyerekeket soron kívül beoltják? Mi a terv?

8. A pedagógusok, nevelők mikor kerülnek az oltási tervbe, sorrendbe? Van kolléga, aki 
két hónapja regisztrált és még semmi információt nem kapott. 

(Igaz, nem 60 év feletti.)

Várom érdemi válaszát!
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